
Tiedote työnantajille: Kunnan myöntämä kesäsetelituki on de minimis -

tukea 
 

Tämä tuki on de minimis -tukea. Se tarkoittaa, että tuki lasketaan yrityksen saamiin EU:n vähäisiin 

tukiin. Yrityksen on huomioitava, ettei maksettava kesätyötuki nosta yritykselle myönnettyjen 

tukien kokonaismäärää ( EU:n komission asetus (EU) 2023/2831) 

Mikä on de minimis -tuki? 

De minimis on EU:n vähämerkityksinen tuki, jota voidaan myöntää yrityksille ilman erillistä 
valtiontuki-ilmoitusta. 
Yritys voi saada: 

• enintään 300 000 € kolmen vuoden aikana. 

Joillakin aloilla rajat ovat pienemmät: 

• maatalous: 50 000 € 

• kalastus ja vesiviljely: 30 000–40 000 € 

De minimis -tueksi lasketaan monet eri tuet, esimerkiksi: 

• kesätyösetelit 

• palkkatuki 

• starttiraha 

• työllistämisen kuntalisä 

Uusi EU:n rekisteri vuodesta 2026 

1.1.2026 alkaen kaikki de minimis -tuet merkitään EU:n yhteiseen rekisteriin. 
Rekisteriin tallennetaan esimerkiksi: 

• yrityksen nimi ja Y-tunnus 

• tuen määrä ja myöntämispäivä 

• kuka myönsi tuen 

• mitä tuki koskee 

• yrityksen toimiala 

Viranomaisen täytyy merkitä tieto rekisteriin 20 työpäivän sisällä tuen myöntämisestä. 

Rekisterin avulla yritys voi myöhemmin helposti tarkistaa kaikki saamansa de minimis -tuet 
yhdestä paikasta. 

Mitä tapahtuu, jos yritys on jo saanut enimmäismäärän? 

Jos yritys tai koko konserni on saanut jo suurimman mahdollisen määrän de minimis -tukea: 

• uutta tukea ei voi saada, ennen kuin vanhimmat tuet poistuvat kolmen vuoden 
tarkastelusta. 

 


